
 مصطلحات الفنَّ والتصميم باللغة الإنجليزية

Applied Art – الفنَّ التطبيقي 

This type of art is created for its specific function and mission. The term is 

often used to refer to the art of architecture, where buildings are created with 

an outstanding visual artistic appearance, but today this design must be built 

and monetized in practical life. Applied art can include other arts such as 

fashion design, book design, and optional presentations, depending on the 

commercial advertising art, i.e. used in marketing advertising campaigns. 

ٌتم ابتكار هذا النوع من الفنَّ لوظٌفة لها عمل ومُهمة معٌنّة. غالباً ما ٌسُتخدم المصطلح للإشارة إلى 

ارة، حٌث ٌتم ابتكار المبانً مع مظهر فنً بصري بارز ولكن فً الوقت ذاته ٌجب على فَنّ العم

هذا التصمٌم أن ٌقدّم مبنى ٌمكننا العٌش فٌه والاستفادة منه فً الحٌاة العملٌةّ. ٌمكن أن ٌشمل الفنَّ 

ً فنون أخرى مثل تصمٌم الأزٌاء، تصمٌم الكتب، العروض والرسوم التوضٌحٌة ، التطبٌقً أٌضا

 .وأخٌراً الفنَّ التجاري الإعلانً أي المُستخدم فً الحملات الإعلانٌة التسوٌقٌة

Digital Art – الفنَّ الرقمي 

This type of art includes everything that has been generated by a computer. 

It is a relatively new form of art in the fields of music, printing, and even 

painting. 

ٌضمّ هذا النوع من الفنَّ كل شًء تم إنتاجه بواسطة الكمبٌوتر. وهو عبارة عن شكل جدٌد نسبٌاًّ من 

 .الفَنّ فً مجالات الموسٌقى، الطباعة، وحتى الرسم

 

 


